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در سال 1400

اولین جلسه شورای هماهنگی بهورزان برگزار شد

به گزارش روابط عمومی معاونت بهداشتی ، اولین جلسه شورای بهورزان در سال 1400 ، با حضور رئیس دانشکده علوم

پزشکی ، معاونین توسعه و بهداشت ، مدیران گروه گسترش و آموزشگاه بهورزی و بهورزان منتخب مراکز بهداشتی و

خانه های بهداشت در سالن اجتماعات آموزشگاه بهورزی برگزار گردید .

در این جلسه دکتر تنومند ، رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه ضمن قدردانی از تلاشهای بهورزان در ارتقاء شاخص های سلامت در مناطق روستائی ، روحیه ایثار را از ویژگیهای

بارز بهورزان خانه های بهداشت بر شمردند که با حضور در دورافتاده ترین روستاهای محروم شهرستان ، با روحیه ایثار و فداکاری به مردم این مناطق خدمت رسانی می نمایند .

در ادامه جلسه ، دکتر مجتهدی ، معاون بهداشت دانشکده برنظام ارزشیابی دوطرفه تاکید نمودند و رعایت نظم و انضباط در سیستم تردد و اجرای کلیه برنامه ها ی ملی و

فرایندهای جاری در مراکز ، پایگاهها و خانه های بهداشت توسط همکاران و حفظ وارتقاء شاخصهای بهداشتی را از خطوط قرمز خود برشمردند.

در ادامه جلسه مشکلات و انتظارات بهورزان مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت .
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